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Bakgrund 
Årsplanen med budget är ett av kommunens allra viktigaste dokument. Där-
för är det mycket angeläget att budgeten så långt som möjligt bygger på full-
ständiga underlag och de allra bästa bedömningarna. 

Jag är osäker på om Enköpings kommuns budget för 2025 är fullständig vad 
gäller exploateringsvinster och gatukostnadsersättningar. Dessa (ibland 
nämns också realisationsvinster) är vad jag förstår inte alls med i budgeten. 

 

Frågor 

1 Finns det något sätt att åtminstone på ett ungefär uppskatta hur stora 
de ovan angivna vinsterna och ersättningarna är för 2025? 

2 Hur stora har dessa vinster och ersättningar varit tidigare år? 

3 I budgeten nämns att dessa vinster och ersättningar föregås av utgifter 
dels för t.ex. markköp och liknande, dels för olika upparbetningskost-
nader. Jag gissar att dessa utgifter/kostnader är med på utgiftssidan i 
den beslutade budgeten? Stämmer det? 

4 Om de kostnader som är nödvändiga för att senare göra exploaterings-
vinster och kräva gatukostnadsersättningar ingår i budgeten – ungefär 
hur stora är dessa kostnader?  

5 Var i budgeten kan man se de kostnader som är nödvändiga för att 
senare göra exploateringsvinster och kräva gatukostnadsersättningar? 

6 Som jag förstått det räknas i bokslutet exploateringsvinster och gatu-
kostnadsersättningar in på intäktssidan. Stämmer det?  

 

 

Örsundsbro dag som ovan 

Sverker Scheutz 
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